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Förvaltningsgruppens protokoll 20 april, 2022 

Närvarande: 

Arbetsgivarrepresentanter: 

Roger Mellroth, Ekonomichef, ordförande 

Havva Ilhan, HR-chef, sekreterare 

 

Fackliga företrädare: 

Hamid Ataie, Kommunal 

Pakshan Saleh, Kommunal 

Elin Vedestig, Lärarförbundet 

Karin Wrannvik, Ledarna 

Caroline Lindblom, SSR 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO 

 

Anmält förhinder:  

Maria Stenberg, Vision 

Martin Junker, Vårdförbundet 

 

Inget anmält förhinder: 

Marita Hansson, lärarförbundet skolledarna 

Liselott Hedman, lärarförbundet skolledarna 

 

Tidpunkt: 

2022-04-20 kl. 13.00 – 15.00 

 

Plats: 

Digitalt via Skype 

 

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning 

 

Hamid Ataie för kommunal, Elin Vedestig för Lärarförbundet, 

Vicky (Vasiliki) Creutz för SACO, Karin Wrannvik för Ledarna 

och Caroline Lindblom för SSR utsågs att jämte ordföranden justera 

protokollet.  
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Protokollet justeras via e-post. Protokoll skickas ut till fackliga 

representanter torsdag den 21 mars 2022. Tid för justering av 

protokoll är senast kl. 12:00 fredag 22 april. 

  

2. Dagordning 

 

Dagordningen godkändes med två ytterligare övriga frågor. En 

fråga Lärarförbundet gällande kommande samverkansmöte och en 

informationspunkt om rekrytering. 

3. Genomgång av föregående protokoll  

Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och protokollet 

läggs till handlingarna. 

 

4. Ärendelista till stadsdelsnämnden 

 

Arbetsgivaren presenterar ärendelistan till stadsdelsnämnden. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. Månadsrapporten redovisas. 

 

Kommunals representant frågar om hur ekonomin ser ut för 

verksamheter i egen regi inom äldreomsorgen. 

 

Arbetsgivaren redovisade. 

 

Inga fler synpunkter eller frågor framförs 

 

5. Frågor om företagshälsovård - Uppföljning av 

avtalsanvändning, Starck & Partner  

 

Arbetsgivaren presenterar statistik för användning av Starck & 

Partners tjänster under 2021. 

 

Kommunals representant framför att det inte är hög användning av 

Starck & Partners och att det är positivt om verksamheterna inte 

behöver stöd.  

6. Analys av sjukfrånvaromönster på en övergripande nivå 

 

Arbetsgivaren presenterar statistik för sjukfrånvaron i 

stadsdelsnämnden fram till februari 2022. 

 

 

Inga fler synpunkter eller frågor framförs.  
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7. Analys av incidentrapportering i IA 

 

Arbetsgivaren presenterar om de anmälningar som har inkommit i 

IA systemet mellan perioden 2021-04-01 till 2022-04-01. 

 

Kommunals representant framför önskan om att IA tas upp på 

arbetsplatsträffar (APT) för att öka användning inom 

äldreomsorgen.  

 

Arbetsgivaren informerar att punkten är en del av APT-årshjul men 

att arbetsgivaren tar med sig om det går att lyfta upp det på 

ytterligare sätt.  

 

Inga fler synpunkter eller frågor framförs.  

 

8. Presentation av medarbetarenkäten 2022  

 

Arbetsgivaren presenterar resultat från medarbetarenkät 2022.  

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. 

9. Information utifrån rådande världsläge och hur 
förvaltningen påverkas 

Arbetsgivaren informerar om hur förvaltningen har påverkats av 

flyktingmottagningen och andelen ensamkommande flyktingbarn. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. 

10. Övriga frågor  

a. Återkoppling på Kommunals fråga om arbetsskor 

 

Arbetsgivaren informerar att frågan har lyfts upp till PAS. PAS har 

svarat att frågan inte hör på förvaltningsnivå. PAS har vidare 

informerat att frågan tidigare behandlats på central nivå och att ett 

svar har utgått centralt till Kommunals. PAS hänvisar till de 

centrala kollektivavtalsförhandlingarna på SKR nivå.  

 

Kommunals representant framför att frågan kommer att tas vidare. 

b. Återkoppling på Kommunals lokal på Östermalms 
SDF 

Arbetsgivaren informerar om att Kommunal ska kunna ha sin lokal 

på hemtjänstens gamla lokal på Sandelsgatan efter att hemtjänsten 

flyttat till Lilla O. 
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Kommunals representant framför att de återkommer med frågor när 

de har kunnat titta på lokalen. 

c. Justering av samverkans plats den 18 maj 

Vid förra samverkan beslutades att samverkan den 18 maj skulle 

vara fysisk på plats med fika. Lärarförbundet har fått förhinder och 

önskar att det ska vara möjligt att delta via skype den 18 maj. 

Vidare framförs önskan att samverkan den 15 juni istället blir 

fysiskt på plats. 

 

Beslut tas att nästa samverkan, den 18 maj, blir skype och att 

samverkan den 15 juni är på plats istället. 

 

d. Information om rekrytering enhetschef till 
kanslienheten 

 

 

Arbetsgivaren informerar om att rekrytering av enhetschef till 

kanslienheten kommer att startas upp då förvaltningens nuvarande 

enhetschef för kanslienheten går vidare till en tjänst på 

stadsledningskontoret. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. 

 

 

Inga övriga frågor lyfts upp. 

 

Vid protokollet  

Havva Ilhan 

 

 

Justerat  

Via e-post, 2022-04-21 

.........................................        

Roger Mellroth,  

Ordförande  

Ekonomichef 

 

      

Hamid Ataie, Kommunal, justerat via e-post, 2022-04-21 

Elin Vedestig, Lärarförbundet, justerat via e-post, 2022-04-21 

Karin Wrannvik, Ledarna, justerat via e-post, 2022-04-21 

Caroline Lindblom, SSR, justerat via e-post, 2022-04-21 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO, justerat via e-post, 2022-04-26 


